
 

Referat for skolebestyrelsesmøde d. 28. februar 2022 

Kl. 17.00 – 20.15 

Deltagere: 

 Formand Marianne Blomstrøm (Afdeling Fussingsvej) 

 Næstformand Carina Lindberg Nielsen (Afdeling Fussingsvej)  
 Johan Altenburg (Afdeling Fussingsvej) 

 Mette Teglhus (Afdeling Lindvigsvej) 
 Anne-Mette Lindholm (Special Afdeling) 
 Kenneth Kjer Bergenhagen (Afdeling Kildegade) 

 Eva Olsen (Afdeling Fussingsvej) 
 Tobias 9.Y. (Elev fra Fussingsvej) 

 Rahil 6.D.  (Elev fra Lindvigsvej) 
 Malou (Elev fra Kildegade) 
 Betina Vium Andersson (Medarbejder) 

 Cathe Agerbo Brunsgaard Wulff (Medarbejder) 
 Heidi Oksfeldt Bjerrehus (Medarbejder) 

 Katja Andersen (Ledelse)  
 Dorthe Seiger (Ledelse) 

Gæster: Ditte-Marie Therani 

Afbud: Johan, Anne-Mette, Malou, Rahil 

 

Punkt 1 Velkomst og dagsorden kl. 17.00-17.05 

a) Velkomst v. formand Marianne Blomstrøm 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen godkender dagsordenen. 

Referat: Godkendt 

 

Punkt 2 Drøftelse af HBS kl. 17.05 – 18.30 proces  

ved Ditte-Marie Therani 

a) Bestyrelsen arbejder i mindre grupper med forskellige scenarier 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen peger på forskellige scenarier, som ønskes drøftet til 

det kommende politiske møde 

Referat: De drøftede scenarier samles til brug for drøftelse med det politiske niveau.   

 

Punkt 3 Nyt fra elevrådet kl. 18.50-19.05 

ved elevrådsrepræsentanter  

a) Elevrådets arbejde og fokuspunkter 

Elevrådsrepræsentanterne orienterer 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  



 

  Side 2 

Referat: Der er afholdt elevrådsmøde primo februar på FUS. Her blev drøftet følgende: 

Ny antimobbestrategi 

Igangsætning af en ”hold rent dag”, hvor klasserne rydder op og gør rent i deres klasser 

samt arealerne uden for deres klasselokale. Hver klasse har ansvar for egne lokaler.  

Købepolitik for udskolingseleverne særligt hvad angår usunde varer.  

Muligheden for selv at vælge, om man vil være inde eller ude i frikvarterne om vinteren 

Vareudbud i skoleboden 

Skolebestyrelsen tog orienteringen til efterretning. 

 

Punkt 4 Orientering ved ledelsen kl. 19.05-19.25 

a) COVID status. Efter vinterferien er vi gået tilbage til normale tilstande. Vi kan igen 

mødes fysisk, holde fysiske møder og invitere forældrene ind på skolen. Pt. har vi ikke 

mange smittetilfælde.  

b) Ansættelse. Ny leder for Fussingsvej fase 1 er ansat med opstart ultimo marts.  

c) Fagfordelingsprocessen (kort gennemgang). Orientering om de enkelte delpunkter i 

fagfordelingsprocessen. 

d) Andet.  

 UVM holder oplæg for personalet omkring kvalitetstilsynet den 16/3. Vi fejrer 

de gode resultater og inviterer derfor personalet til smørrebrød og socialt 

samvær den 6/4. 

 Katja og Marianne har afholdt møde med Heidi Holm, der er skolens politiske 

kontakt ind i byrådet.  

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  

Referat: Skolebestyrelsen tog orienteringen til efterretning. 

 

Punkt 5 Budget 2022 kl. 19.25-19.50 

ved Dorthe Seiger og Katja Andersen 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning og godkender 

budgettet. 

Referat: Budget 2022 blev gennemgået. Skolebestyrelsen godkendte herefter budgettet. 

 

Punkt 6 Principper gennemgås løbende kl. 19.50-20.00 

ved formand Marianne Blomstrøm 

Begge bilag er medsendt dagsordenen med de rettelser, der er aftalt på sidste møde. 

a) Principper for klassedannelse.  

b) Principper for Skolehjemsamarbejdet.  

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning. 



 

  Side 3 

Referat: De foreslåede ændringer blev gennemgået. Skolebestyrelsen godkendte herefter 

principper for skolehjemsamarbejdet. Principper for klassedannelse justeres kort og forventes 

godkendt på næste møde. 

 

Evt. kl. 20.00-20.05 

Dorthe orienterede om, at Poul Erik Tovgaard, skolens tekniske serviceleder, har 40 års 

jubilæum den 9. marts 2022. 

Skolebestyrelsen spurgte, om elevrådsrepræsentanterne er repræsenteret på 

personaletavlerne på de tre matrikler.  

Skolebestyrelsen foreslår, at næste Skolebestyrelsesmøde afholdes på Kildegade.  

 

Henvendelser kl. 20.05-20.15 

Elevrepræsentanterne deltager ikke under dette punkt.  

 

Næste møde: d. 4. april 2022 – afholdes på Kildegade 


